

**Composition:** Each 150 g contains 66.7 g Spectinomycin (as sulphate), 33.3 g Lincomycin (as hydrochloride).

**Indication:** Antibacterial or antimycoplasmal therapy against sensitive organisms. For the treatment and prevention of Chronic Respiratory Disease (CRD) associated with mycoplasma and coliform infections of growing poultry susceptible to the action of the antibiotic combination.

**Storage conditions :**

1. Store below 30°C, in a dry place away from sunlight.
2. Keep away from reach of children.

**Special Precautions:** Don't use after 28 days after opening. Don't use after 24 hours after dissolving in water.

**Contraindications:**

- In animals with known hypersensitivity to the active ingredients.
- In poultry producing eggs for human consumption.
- In horses, ruminating animals, guinea pigs and rabbits.

**Side effects:** Neuromuscular blockade, nephrotoxicity, ototoxicity.

**Drug interactions:** Tetracycline, cyclosporine, erythromycin, kaolin, neuromuscular blocking agents.

**Withdrawal time:** Treatment should be discontinued 5 days prior to slaughter

**Recommended dosage:**

**Poultry:** For oral administration via drinking water.

**Prevention:** 150 mg of antibiotic activity (225 mg of product) / kg of body weight per day for the first 3-5 days of life.  
50 mg of antibiotic activity (75 mg of product) / kg of body weight per day for 1-2 days during the fourth week of age or after vaccination.

**Treatment:** 50 mg of antibiotic activity (75 mg of product) / kg of body weight at the first signs of disease and continue for 3-7 days.

# Linco-Specto Vet® Powder

Water soluble powder

FOR VETERINARY USE ONLY

150 g



بيتونيا - المنطقة الصناعية ص.ب. ٦٧٧ رام الله / فلسطين

التركيب الدوائي : كل ١٥٠ غرام يحتوي على ٦٦,٧ غرام من السيبيكتينو مايسين (على شكل سلفيت) و ٣٣,٣ غرام لينكوميسين (على شكل هيدروكلوريد).  
الفعالية العلاجية : للعلاج ضد البكتيريا أو الميكوبلازما الحساسة للمواد الفعالة، للعلاج والوقاية من الأمراض التنفسية المزمنة (CRD) المرتبطة بالميكوبلازما والالتهابات القلونية الحساسة لهذا المزيج من المضادات الحيوية في الدواجن.  
ظروف التخزين :

- ١- حفظ الدواء في درجة حرارة أقل من ٣٠ درجة مئوية، في مكان جاف وبعيدا عن ضوء الشمس.
  - ٢- يحفظ بعيدا عن متناول الأطفال.
- تحذيرات خاصة:- لا تستخدم الدواء بعد ٢٨ يوم من فتح العبوة.  
- لا تستخدم الدواء بعد ٢٤ ساعة من حله بالماء.  
موانع الاستخدام:

- للحيوانات المعروفة أن لديها حساسية للمواد الفعالة.
  - للدواجن البيضاء للإستهلاك البشري.
  - للخجول والحيوانات المجترة والخنازير الهندية والأرانب.
- التأثيرات الجانبية: حصار عصبي عضلي، تسمم كلوي، تسمم بالاذن.  
التداخلات الدوائية:

تتراسايكلين، سايكلوبورين، اريثرومايسين، كاولين، حاصرات العصبية العضلي.  
فترة الأمان: يجب وقف العلاج قبل ٥ أيام من الذبح.  
الجرعة الدوائية: للدواجن: يؤخذ عن طريق الفم من خلال مياه الشرب.  
الوقاية: ١٥٠ ملغم من المواد الفعالة (٢٢٥ ملغم من المستحضر) / كغم من وزن الجسم يوميا في ٣-٥ أيام الأولى من الحياة.  
٥٠ ملغم من المواد الفعالة (٧٥ ملغم من المستحضر) / كغم من وزن الجسم يوميا لمدة ١-٢ أيام خلال الأسبوع الرابع من العمر أو بعد التطعيم.  
العلاج: ٥٠ ملغم من المواد الفعالة (٧٥ ملغم من المستحضر) / كغم من وزن الجسم في أول علامات المرض ويستمر لمدة ٣-٧ أيام.